

Date: 16/01/2019

التاريخ: 2019/01/16

To / Dubai Financial Market

إلى: سوق دبي المالي

**Subject: Air Arabia commences legal proceedings against Abraaj founder**

**الموضوع: العربية للطيران تبدأ باتخاذ إجراءات قانونية ضد مؤسس مجموعة أبراج**

In reference to previous disclosures, Air Arabia has investments outstanding with private equity firm Abraaj. In addition to Air Arabia's claims submitted in the provisional liquidations of Abraaj Holdings and Abraaj Investment Management Limited, Air Arabia has commenced with legal proceedings against Abraaj founder Mr. Arif Naqvi through the filing of a misdemeanor case in Sharjah court. This step follows the arbitration procedures taken by Air Arabia starting July 2018.

بالإشارة لخطابكم بتاريخ 10 يناير 2019 بشأن المستجدات بخصوص (أبراج) ، وفقاً للتوضيح السابق بأن مجموعة "العربية للطيران" تمتلك استثمارات قائمة مع مجموعة "أبراج". نفيد بأنه إضافة إلى المطالبات التي قدمتها "العربية للطيران" ضمن إطار التصفية المؤقتة الجارية لشركة "أبراج القابضة" و"أبراج لإدارة الاستثمارات المحدودة"، بدأت "العربية للطيران" باتخاذ إجراءات قانونية ضد مؤسس أبراج السيد/ عارف نقفي من خلال التقدم ببيان جزائي في محكمة الشارقة. وتأتي هذه الخطوة في أعقاب إجراءات التحكيم التي اتخذتها "العربية للطيران" سابقاً بدايةً من يوليو 2018.

Air Arabia's previously appointed team of experts continue to be fully engaged with the JPL's, stakeholders and creditors involved in the matter as the court-supervised restructuring of Abraaj continues.

ويواصل الفريق المختص من الخبراء الذين عينتهم "العربية للطيران" سابقاً مشاركتهم الفاعلة مع المصفيين المؤقتين، والدائنين وجميع المعنيين بهذه المسألة وذلك مع استمرار عملية إعادة هيكلة "أبراج" تحت إشراف القضاء ومتابعة الإجراءات القضائية التي اتخذتها.

Air Arabia Group has a diverse investment portfolio and part of this is related to investment in Abraaj. Even though this issue has no significant impact on the carrier's business or on its operations, Air Arabia remains fully committed to protect its investment and business interest.

وتمتلك مجموعة "العربية للطيران" محفظة استثمارية متنوعة، يرتبط جزء منها باستثمارات في "أبراج"، وعلى الرغم من أن هذه المسألة ليس لها تأثير ملحوظ على أعمال الشركة وعملياتها التشغيلية، إلا أن "العربية للطيران" ستعمل على حماية استثماراتها ومصالحها بكافة السبل المتوفرة.

Further updates on this matter will be communicated as and when it's available.

هذا وسوف يتم الإفصاح بمزيد من التفاصيل والمعلومات حال توافرها.

\*\*ends\*

\*\*انتهى\*\*